
 Precs i Preguntes AeC Set’24 

 Precs 

 P/1  _ Demanaríem que parlessin amb  l’empresa per fer  un millor control de la recollida selectiva de 
 les urbanitzacions. Moltes vegades, per diferents motius i un d’ells és la velocitat, les brosses queden 
 sense recollir. Un exemple reiteratiu es produeix a la urbanització Victòria, si parlen amb ells els hi 
 poden confirmar, cosa que creiem que ja han fet. 

 P/2_  Enfront del mercat tenim una pantalla digital  que fa temps i temps que no està activa. 
 Desconeixem exactament el motiu, però creiem que hi ha dos camins a seguir, o funciona o es treu i 
 guanyem espai per la gent. 
 Agrairíem si poden gestionar-ho. 

 P/3_  Ara que demà tornarem a gaudir de les tapes al  mercat, demanaríem que aquí i en tots els 
 actes municipals tenir les brosses preparades per poder seleccionar el rebuig, el cartró, el vidre i els 
 envasos, individualment. 

 Preguntes 

 nº1_  La comunitat del Mar Munt ens informen sobre  la problemàtica de tenir un terreny deixat i 
 abandonat en el llindar de la seva zona comunitària provocant l’entrada de rates i altres insectes en 
 ella. Sabem que han netejat el camí intermedi, però voldríem saber com està la gestió amb els 
 propietaris del terreny per aconseguir la neteja d’aquest i l'eliminació de les colònies. 

 nº2_  Diuen en la seva notícia, que per poc us, tanquen  el servei de dutxes que setmanes enrere van 
 iniciar en el pavelló. El tanquen per ubicar-ho en un altre lloc? En quina nova ubicació tenen pensada 
 i quina gestió tenen prevista? 

 nº3_  Un cop finalitzat l’estiu, ha pogut redactar  l’informe de com ha funcionat el nou plec de neteja i 
 vigilància de platges? 

 nº4_  I del Carrilet, saben alguna cosa de com li ha  anat a l’empresa? ens va estranyar que es va 
 espatllar uns dies abans però no es va substituir per cap altre. I quina és la visió del govern respecte 
 com a funcionat tot el nou sistema? 

 nº5_  Que pot dir el govern respecte a les obres de la coberta del pavelló. Hi ha alguna manera 
 d’explicar com s’està fent aquesta obra sense que la gent pensi que la gestió pública és sempre un 
 desastre? 

 nº6_  Durant la tempesta d’inici de Setembre, la mateixa  de la coberta del pavelló, també va 
 desconnectar-se la centraleta de la policia durant un temps. Saben el perquè? que hem fet per evitar 
 que torni a passar? 

 nº7_  Ha fet la regidoria una valoració de com va anar  el St. Roc? que ha costat i quins pros i contres 
 veuen? 

 nº8_  Poden informar-nos sobre en quin punt està el  projecta del Bareu després que enviéssiu les 
 modificacions i propostes a l’ACA? 


